
  
Level 3, 50 Colin Street West Perth WA 6005 PO Box 778, Claremont WA 6910 

Telephone: (61-8) 9383 2825 Facsimile: (61-8) 9284 5426 

www.catalystmetals.com.au ABN 54 118 912 495 

 

 
 
COMPANY OVERVIEW 
 
Catalyst Metals Limited is an Australian public company which is listed on the Australian Securities 
Exchange (Trading code CYL). 
 
Catalyst has established a dominant position in one of the best gold provinces in Australia and controls a 
strike length of almost 80 kilometres along the Whitelaw Gold Belt north of Bendigo in Victoria.  The 
Whitelaw Fault is believed to be an important factor in the formation of the Bendigo goldfield which was 
the second largest gold producer in Australia with production of 22 million ounces of gold at a grade of 15 
g/t Au.  Catalyst controls two virgin gold discoveries at Four Eagles and Tandarra where high gold grades up 
to 100 g/t Au have been discovered at shallow depths of less than 50 metres.  A transaction with Gold 
Exploration Victoria Pty Ltd (a subsidiary of Hancock Prospecting Pty Ltd) will see up to $4.2 million spent 
on Four Eagles in coming years as well as co-operation with Catalyst on other gold projects in a large 
designated area. 
 
Catalyst has a tight capital structure, a strong Board and management and is well placed to increase 
shareholder value by developing and mining shallow gold deposits using the favourable infrastructure of 
the area.  Six existing gold processing plants lie within 100 kilometres of the tenement areas. 
 
For more information, please contact Catalyst at admin@catalystmetals.com.au 
 

化剂金属有限 (Catalyst Metals Limited) 是澳大利亚的公众公司， 在澳大利亚证券交易所 上市 （交

易代码 CYL).  

催化剂 在澳大利亚的最好的黄金区之一有主体地位， 

与  在怀特洛金腰带， 里南本迪戈在维多利亚，催化剂控制走向长度近80公里。怀特洛裂痕对本迪

戈金矿的形成是重要的因素。怀特洛裂痕是澳大利亚的第二大黄金生产商， 生产二千二百万盎司的

黄金在品位15克/吨澳大利亚元。 在又“4鹰”又Tandarra (在维多利亚)，  催化剂 对两个未修改

的金矿发现有控制的, 在浅层 (下五十米)发现了高金品位, 最高100 克/吨 澳大利亚远。未来几年

跟 黄金勘探维多利亚控股有限公司（Gold Exploration Victoria Pty Ltd）的事务 （Hancock 

Prospecting Pty Ltd的子公司）将会看到近420万澳元花了，还有在大面积催化剂跟别的黄金的项

目有合作.  

 

除了严格的资本结构，以外催化剂有强板和管理。 

通过开发和开采浅层金矿，使用本地基础架构, 催化剂 是好的地方为了增加增加股东价值。 在矿

权区百公里内有六个黄金加工厂。  

 

有关更多信息，电子邮件：admin@catalystmetals.com.au 


